

**PRESS RELEASE (FOR IMMEDIATE RELEASE)**

**Deceptive “Ci” Brand Traditional Chinese Medicine Products in the United States**

**Released by Lanzhou Foci Pharmaceutical Co. Ltd.  
January 27, 2021**

**Fraudulent Product Warning**

**Any products marketed with “Ci” brand or “Lan Zhou Foci Group” Brand being sold in the U.S. and purportedly manufactured by the Lan Zhou Foguang Pharmaceutical Co. Ltd. are fraudulent. These deceptive products are distributed by Solstice Medicine Company and/or its dbas including “So’s”, “Madison One Acme”, “Madison One”, or “Acme One”.**

These products were not manufactured by our factory or subsidiary factories including our Fo Guang subsidiary, and we do not guarantee their quality or safety. We strongly advise that consumers use with caution or return them to the seller.

Thus far, we have found 46 traditional Chinese medicine formulations fraudulently claimed to be manufactured by our company including: Xiao Yao Wan, Jin Kui Shen Qi Wan, Liu Wei Di Huang Wan, Tian Wang Bu Xin Dan, Zhi Bai Ba Wei Wan, Nu Ke Ba Zhen Wan, Shi Quan Da Bu Wan, etc. (See examples on following pages)

Mayway Corporation (Oakland, CA) is the sole distributor of our products in the U.S. since 1982 under Min Shan® Brand.

**About Lanzhou Foci Pharmaceutical Co. Ltd.**

*Lanzhou Foci Pharmaceutical Co., Ltd. is a publicly listed “China Time-honoured Brand” company with nearly a century of manufacturing history. It is a modern pharmaceutical company conducting raw material research and produces both drugs and traditional Chinese medicines.*

Lanzhou Foci Pharmaceutical Co. Ltd.  
2289 Huashan Rd.  
Lanzhou City New District, Lanzhou City  
Gansu Province 730300 China  
Tel: 86+931-8369620  
Email: [ckb@fczy.com](mailto:ckb@fczy.com)  
Website: [Foci-pharm.com](http://Foci-pharm.com)

For U.S. inquiries:  
Mayway Corporation  
1338 Mandela Parkway  
Oakland, CA 94607 USA  
Tel: 800-262-9929  
Email: [yvonnellau@mayway.com](mailto:yvonnellau@mayway.com)



## 新聞稿（立即發佈）

### 美國具有欺騙性的“慈”牌中藥產品

蘭州佛慈製藥股份有限公司發佈

2021年1月27日

#### 欺詐產品警告

在美國銷售並據稱由蘭州佛光藥業有限公司製造的任何以“慈”品牌或“Lan Zhou Foci Group”品牌銷售的產品均為欺詐。這些欺騙性產品由美國蘇氏藥業有限公司和/或其分公司分發，包括“蘇氏”，“Madison One Acme”，“Madison One”或“Acme One”。

這些產品不是由我司的工廠或附屬工廠（包括我司的佛光子公司）生產的，我司不保證其品質或安全性。我司強烈建議消費者謹慎使用或將其退還給賣方。

到目前為止，我司已經發現 46 偽造品種，其中包括：逍遙丸，金匱腎氣丸，六味地黃丸，天王補心丹，知柏地黃丸，女科八珍丸，十全大補丸，等。（請參閱以下頁的示例）

自 1982 年以來，美國美威行（加州屋侖）是我司岷山牌產品在美國的獨家分銷商。

#### 關於蘭州佛慈製藥股份有限公司

蘭州佛慈製藥股份有限公司是一家有著近百年生產歷史的上市“中國老字型大小”企業。這是一家進行原料研究的現代製藥公司，同時生產藥品和中藥。

蘭州佛慈製藥股份有限公司

2289 華山路，蘭州新區，蘭州市

甘肅 730300 中國

電話: 86+931-8369620

電郵: [ckb@fczy.com](mailto:ckb@fczy.com) 網址: [Foci-pharm.com](http://Foci-pharm.com)

美國查詢：

Mayway Corporation (美威行)

1338 Mandela Parkway

Oakland, CA 94607 USA

Tel: 800-262-9929

Email: [yvonnela@mayway.com](mailto:yvonnela@mayway.com) [www.mayway.com](http://www.mayway.com)

“Ci” Brand/ “Lanzhou Foci Group” Brand Fraudulent Product Examples

**註冊商標**  
蘭州佛慈集團

GMP CERTIFIED

TRADE MARK

蘭州佛慈集團

**LAN ZHOU FOCI**

**GUI PI WAN**

Herbal Supplement  
(Extract Pills)

200 PILLS

U.S. DISTRIBUTOR:  
美國科學藥業有限公司  
SOLSTAR MEDICAL COMPANY  
215 West 4th Street  
Los Angeles, CA 90012  
WWW.SOLSTAR.CO.COM

**DIRECTIONS:**  
Take 8 to 10 pills, three times a day.

**WARNINGS:** Not to be used during pregnancy or while nursing. Not for prolonged use or in excess of recommended amounts except under supervision of a qualified health practitioner. Not recommended in cases of diabetes, hypertension, liver disorders, severe kidney insufficiency, frequent indigestion, hypoglycemia, ulcers, gastritis, nausea, or vomiting. May potentiate potassium depletion of diuretic diuretics and stimulate cardiac glycosides and digitalis. Use with caution in cases of diarrhea or abnormal distention.

**ACTIONS:** Supports the health of the heart and blood, helps maintain general strength and energy in the body, soothes tension and provides relief of occasional sleeplessness. This statement has not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure, or prevent any disease.

**Storage:** Store tightly closed protected from moisture. Below 50°C (122°F).

**服用方法:** 每天服3次，每次8至10丸，去飯後或睡前服用。孕婦、產婦及嬰幼兒忌服。患糖尿病、高血壓、肝病、腎臟功能不全、嘔吐、多尿、失眠、胃腸痛、胃炎、嘔心或嘔吐者不宜服用。可能增加利尿二種降血糖藥劑和利尿劑與洋地黄類藥物之作用。以及心臟肥弱或心臟衰弱之作用。服用或服用者應注意。

**注意:** 孕婦、產婦及嬰幼兒忌服。患糖尿病、高血壓、肝病、腎臟功能不全、嘔吐、多尿、失眠、胃腸痛、胃炎、嘔心或嘔吐者不宜服用。可能增加利尿二種降血糖藥劑和利尿劑與洋地黄類藥物之作用。以及心臟肥弱或心臟衰弱之作用。服用或服用者應注意。

**儲存:** 密封包裝，避免潮濕，保存於30°C (86°F) 以下。

Made in China

**註冊商標**  
蘭州佛慈集團

GMP CERTIFIED

**歸脾丸**

天然中草藥製品  
(濃縮丸)

200 丸

中國 蘭州  
蘭州佛慈製藥有限公司  
LANZHOU FOGUANG PHARMACEUTICAL CO. LTD.  
LANZHOU, CHINA

蘭州佛慈中藥企業集團  
(直屬企業)

Lot No. **GP01**

0 49987 01280 4

輝

**Supplement Facts**

每瓶 200 丸 淨重 65.2 克 (2.3 盎司)  
Serving Size 10 Pills 每份淨重 6.52 克 (0.23 盎司)  
Servings Per Container 20 每瓶含 20 份淨重

	Amount Per Serving	% Daily Value
Calcium (鈣)	0	
Total Carbohydrate (碳水化合物總量)	18克	<1%
Vitamin C (維他命C)	1.5mg	0.3%
Iron (鐵)	0.7mg	0.01%
Adaptogenic Root (Ginseng) (滋補根)	110.4mg	+
Yam Root (Dioscorea) (薯蕷根)	95.1mg	+
Reishi Mushroom (靈芝)	150.4mg	+
Maitake Mushroom (舞菇)	220.7mg	+
Reishi Spore (靈芝孢子)	220.7mg	+
Goji Berry (枸杞)	220.7mg	+
Longan (桂圓)	220.7mg	+
Yam Root (薯蕷根)	110.4mg	+
Reishi Root (靈芝根)	220.7mg	+
Reishi Spore (靈芝孢子)	220.7mg	+
Yam Root (薯蕷根)	110.4mg	+
Reishi Spore (靈芝孢子)	220.7mg	+
Yam Root (薯蕷根)	110.4mg	+
Reishi Spore (靈芝孢子)	220.7mg	+
Yam Root (薯蕷根)	110.4mg	+
Reishi Spore (靈芝孢子)	220.7mg	+

†Percent Daily Values are based on a diet of other people's secrets.

†Daily value not established.

†每份淨重 6.52 克 (0.23 盎司)。

†每瓶淨重 65.2 克 (2.3 盎司)。

†每瓶含 20 份淨重。

Dietary Ingredients: starch  
其他成分：澱粉

